
Zápis 1.schůze Školské rady pro šk. rok 2021/2022 

   
 ZŠ a MŠ Vinařice, okres Kladno  

VI. ulice 165, 273 07 

Schůze dne 13. 10. 2021 

 

Přítomní: pí. Maříková, pí. Tesařová, pí. Klárová, p. Boswart, p.Steiner, p. Kaiser  

Omluveni: 0 

Hosté: ředitelka školy pí. Krchová 

Program schůze:    

1. Seznámení s novými členy školské rady nominovanými za Obec Vinařice pí. Klárovou a p. 

Steinerem 

2. Zabezpečení objektů školy a školky 
 
3.  Správce školky a jeho povinnosti 
 
4. Vybavení obecního hřiště pro potřebu školy 
 
5. Budova zámečnictví v areálu školy 
 
6. Renovace pískoviště v mateřské školce 
 
7. Schválení Výroční zprávy, Školního řádu a Pravidel pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků 
 
 
Zpráva:                                                                                                                                                         

 
1. Představili se nám noví členi školské rady nominovaní za obec Vinařice paní Klárová a pan 

Steiner. 

2. Školská rada diskutovala o lepším (kamerovém) zabezpečení objektů školy a školky.  

Nabízí se také diskuze o docházkovém (čipovém) systému, který už funguje v jídelně, 

který by mohl vyřešit i zabezpečení vstupu do školy či školky. Problém je 

s neuzamčenými branami, ale také poškozeným plotem v zahradě školky. To 

umožňuje vstup nepovolaným osobám do areálu a to především mimo provoz 

zařízení.  



3.  

Dále je problém s nájemcem bytu v mateřské škole, který si neplní povinnosti jako je 

sekání travnatých ploch, úklid, uzavírání vjezdové brány v provozní době, atd.  

Znovu padl dotaz, jak je to s chováním domácích zvířat (kočky) správcem v areálu 

školky. Na hracích plochách školní zahrady jsou výkaly od koček, což by mohl být 

zdravotní problém pro děti navštěvující mateřskou školku. (jsou kočky pravidelně 

očkované?) Školská rada navrhuje revizi nájemní smlouvy se zaměřením na 

povinnosti nájemce. 

4. Paní učitelka Maříková připomněla dotaz na instalaci pevných branek na obecním 

hřišti, kde se za příznivého počasí konají hodiny tělocviku z důvodu nedostačující 

kapacity školní tělocvičny. Dále chybí na hřišti basketbalové koše a jejich síťky. 

5.  

Dále školská rada diskutovala o budově bývalého zámečnictví v areálu školy. 

V případě, že by byla budova v majetku obce, škola by ráda tento prostor ráda 

využívala jako kabinety, které jsou v současné době nedostačující, nebo jako učebny 

dílenské přípravy pro chlapce, či kuchyňky pro dívky. 

6.  

Posledním tématem diskuze byla renovace pískoviště v areálu mateřské školy, písek 

je prorostlý travou, bude potřeba stávající písek vyjmout, dno pískoviště zabezpečit 

folií, proti prorůstání vegetace a použít nový písek, nebo ten stávající vyčistit. 

7. Školská rada schvaluje Výroční zprávu o činnosti školy za rok 2020/2021 a Školní řád + 

Pravidla pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků. 

 

Zapsal: Michal Kaiser 

 


